

Publication du Règlement modifiant le Règlement sur certaines substances toxiques interdites (2012) [BNST] / Publication of the Regulations Amending the Prohibition of Certain Toxic Substances Regulations, 2012 [BNST]

Madame, Monsieur

Dear Sir/Madam,

Nous vous informons que le 13 décembre 2017, le gouvernement du Canada a publié, dans la [Partie II de la Gazette du Canada](#), le [Règlement modifiant le Règlement sur certaines substances toxiques interdites \(2012\)](#) (les modifications), qui est entré en vigueur à la date de son enregistrement, le 24 novembre 2017.

Please be informed that the [Regulations Amending the Prohibition of Certain Toxic Substances Regulations, 2012](#) (the amendments) were published in the [Canada Gazette, Part II](#) on December 13, 2017 and came into force on the day on which they were registered, November 24, 2017.

Le [Règlement sur certaines substances toxiques interdites \(2012\)](#) (le règlement) interdit la fabrication, l'utilisation, la vente, la mise en vente et l'importation des substances toxiques figurant aux annexes 1 et 2 de ce règlement, ainsi que des produits qui contiennent ces substances, sauf un nombre limité d'exemptions.

The [Prohibition of Certain Toxic Substances Regulations, 2012](#) (the regulations) prohibit the manufacture, use, sale, offer for sale and import of the toxic substances listed in schedules 1 and 2 of these regulations, as well as products containing these substances with a limited number of exemptions.

Les modifications éliminent toute interdiction et contrôles prévus au règlement relatifs à la substance N-phénylaniline, produits de réaction avec le styrène et le 2,4,4-triméthylpentène (BNST).

The amendments remove existing prohibitions and controls on the substance Benzenamine, N-phenyl-, reaction products with styrene and 2,4,4-trimethylpentene (BNST) from the regulations.

Le 9 décembre 2017, les ministres de l'Environnement, et de la Santé, ont publié leur décision finale sur [l'évaluation préalable des N-phénylanilines substituées](#). L'évaluation a conclu que ces substances, incluant BNST, ne sont pas toxiques pour l'environnement et la santé humaine, et ne répondent à aucun des critères de toxicité en vertu de la Loi canadienne sur la protection de l'environnement (1999). Par conséquent, la substance BNST a été retirée de la portée du

On December 9, 2017, the Ministers of Environment, and of Health, published their final decision on the [screening assessment of substituted diphenylamines](#). The assessment concluded that these substances, including BNST, are not harmful to the environment or to human health, and do not meet any of the criteria outlined under the Canadian Environmental Protection Act, 1999 for listing as a toxic substance. As a result, the substance BNST has

règlement, ainsi que tous les contrôles s'y been repealed from the scope of the regulations,  
rattachant. along with all controls respecting the substance.

Toutes questions concernant ces modifications Should you have any questions on these  
peuvent être envoyées à: [ec.interdiction-](mailto:ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca) amendments, please forward them to:  
[prohibition.ec@canada.ca](mailto:ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca) [ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca](mailto:ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca)

Veillez agréer nos sincères salutations,

Sincerely,

Gwen Goodier

Gwen Goodier

Directrice exécutive

Executive Director

Division de la gestion des substances chimiques

Chemicals Management Division

Direction de la protection de l'environnement

Environmental Protection Branch

Environnement Canada

Environment Canada

Division de la gestion des substances chimiques / Direction générale de la protection de l'environnement  
Environnement et Changement climatique Canada / Gouvernement du Canada  
[ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca](mailto:ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca) / Téléc : 819-938-4300

Chemicals Management Division / Environmental Protection Branch  
Environment and Climate Change Canada / Government of Canada  
[ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca](mailto:ec.interdiction-prohibition.ec@canada.ca) / Fax: 819-938-4300



\*\* Bien que l'on ait veillé à ce que l'information fournie reflète fidèlement les exigences, veuillez noter qu'en cas de différend, la *Loi canadienne sur la protection de l'environnement, 1999* (LCPE) et ses règlements auront préséance. Cette information ne remplace ni ne modifie la Loi ou les règlements et ne supprime ni ne remplace l'obligation d'une personne ou d'une société de se conformer à une autre législation. \*\*

\*\* Although care has been taken to ensure that the information provided accurately reflects the requirements, you are advised that, should any inconsistencies be found, the *Canadian Environmental Protection Act, 1999* (CEPA) and its regulations prevail over this information. This information does not supersede or modify the Act or the regulations nor does it remove or override a person's or company's obligation to comply with other legislation. \*\*